
 
 

 

 

 

 

  

NOTICE 

 
 ERRATUM  

 
This serves to inform you that the Inaugural Council Meeting scheduled for the 17th 
November 2021, has been postponed to the 22nd November 2021.This is due to 
unforeseen circumstances. 
 
All media houses are invited to attend the Inaugural Council Meeting that will be held 
on the 22nd of November 2021. 

 
Issued by: Mr. G.P.T. NOTA  

        MUNICIPAL MANAGER 
 
 
 

ISAZISO 
 

ERRATUM 
 

Oku kukwazisa ukuba iNtlanganiso yokuqaliswa KweBhunga ecwangciselwe umhla 

weshumi elinesixhenxe kweyeNkanga kulo umiyo unyaka, ihlehliselwe umhla 

wamashumi amabini anambini kweNkanga kulo umiyo unyaka. Oku kungenxa 

yeemeko ebezingalindelekanga. 

 

Onke amaziko eendaba ayamenywa ukuba azimase intlanganiso yokuqala eza kuba 

ngomhla wamashumi amabini anambini kweyeNkanga kulo umiyo unyaka.  

 
Ikhutswe ngu:  Mr. G.P.T NOTA 
                          MUNICIPAL MANAGER 
 


